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Zápis č. 1/2022 

z ustavujícího zasedání Zastupitelstva obce Mochov, 

konaného dne 19. 10. 2022, od 17:00 hodin. 

 

 

 

Místo konání: Zasedací místnost Obecního úřadu obce Mochov 

 

Čas konání: 

   od: 17:00 hod.  do: 18:50 hod. 

 

 

Přítomni:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek 

   

 

Nepřítomni: 

omluveni:  Václav Ulrych , Rostislav Bažuk 

neomluveni:  

 

 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Mochov (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 

v 17:00 hodin dosavadním starostou obce Františkem Boučkem („dále jako 

„předsedající“).  

 

Předsedající schůze zkontroloval přinesená osvědčení o zvolení členem zastupitelstva 

obce vydaná registračním úřadem v souladu s § 53 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách 

do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, v platném znění. 

 

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno tak, aby se v souladu 

s § 91 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění (dále 

jen „zákon o obcích“), konalo do 15 dnů ode dne uplynutí lhůty pro podání návrhů 

soudu na neplatnost voleb nebo hlasování (lhůta uplynula dne 07. 10. 2022, žádný 

návrh nebyl podán). Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední 

desce Obecního úřadu Mochov zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 

dní, a to od 11. 10. 2022 do 18. 10. 2022. Současně byla zveřejněna na „elektronické 

úřední desce“.  

 

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 

č. 1) konstatoval, že přítomno je 9 členů zastupitelstva (z celkového počtu všech 11 

členů zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o 

obcích). 

 

 

* * * 
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Složení slibu členy zastupitelstva 

 

Předsedající v souladu s § 69 odst. 2 zákona o obcích vyzval přítomné členy 

zastupitelstva ke složení slibu. Před složením slibu předsedající upozornil přítomné 

členy zastupitelstva, že odmítnutí složit slib nebo složení slibu s výhradou má za 

následek zánik mandátu (§ 55 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev 

obcí a o změně některých zákonů, v platném znění). 

 

Složení slibu proběhlo tak, že předsedající přečetl slib stanovený v § 69 odst. 2 zákona 

o obcích: „Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji 
funkci budu vykonávat svědomitě, v zájmu obce Mochov a jejích občanů a řídit se 

Ústavou a zákony České republiky.“ a jmenovitě vyzval přítomné členy zastupitelstva 

ke složení slibu pronesením slova „slibuji“ a podpisem na připraveném archu (příloha 

č. 2).  

 

Žádný člen z přítomných členů zastupitelstva neodmítl složit slib ani nesložil slib 

s výhradou. 

 

* * * 
Určení ověřovatelů a zapisovatele 

 

Předsedající v souladu s jednacím řádem zastupitelstva obce Mochov určil ověřovateli 

zápisu Jiřího Boumu a Jana Turka a zapisovatelem  Jitku Frydrychovou. Zastupitelům 

i přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

vzneseno nebylo. 

 
* * * 

Schválení programu 

 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou 

členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce, a to přesto, 

že některé z těchto bodů již byly a musely být z organizačně technických a právních 

důvodů realizovány. K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na doplnění. Před 

hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným občanům. Žádné 

připomínky vzneseny nebyly. 

 

 

Předsedající dal hlasovat o návrhu programu.  

 
Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje následující program ustavujícího 

zasedání: 

 

1) Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele 

2) Schválení programu 

3) Volba starosty a místostarosty 

a) určení počtu místostarostů 

b) určení, které funkce budou členové zastupitelstva vykonávat jako 

dlouhodobě uvolnění (§ 71 odst. 1 písm. a) zákona o obcích) 

c) určení způsobu volby starosty a místostarosty 



3 

 

d) volba starosty 

e) volba místostarosty 

4) Zřízení finančního a kontrolního výboru 

a) určení počtu členů finančního a kontrolního výboru 

b) volba předsedy finančního výboru 

c) volba předsedy kontrolního výboru 

d) volba členů finančního výboru 

e) volba členů kontrolního výboru 

5) Zřízení kulturního a sociálního výboru 

a) určení počtu členů kulturního a sociálního výboru 

b) volba předsedy kulturního a sociálního výboru 

c) volba členů kulturního a sociálního výboru 

6) Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva 

(§ 72 odst. 2 zákona o obcích)  

7) Rozhodnutí o peněžitých plněních poskytovaných fyzickým osobám, které 

nejsou členy zastupitelstva obce, za výkon funkce členů výborů 

8) Diskuse 

 

 

Výsledek hlasování:    

 

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek 

 proti:  nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

 

Usnesení č. 1/1/2022 bylo schváleno. 

 

 
* * * 

 

Bod 3 - volba starosty a místostarosty 

a) Určení počtu místostarostů:  

Předsedající navrhl, aby zastupitelstvo volilo pouze jednoho místostarostu. Jiné návrhy 

nebyly vzneseny, proto bylo hlasováno. Před hlasováním byla dána možnost 

zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno 

nebylo. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje zvolení jednoho místostarosty. 

 

Výsledek hlasování:    

 

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek 

 proti:  nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

 

Usnesení č. 2/1/2022 bylo schváleno. 
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b) Určení, které funkce budou členové zastupitelstva obce vykonávat jako 

dlouhodobě uvolnění:  

 

Předsedající navrhl, aby nikdo z členů zastupitelstva obce nevykonával svou funkci 

jako uvolněný ve smyslu ustanovení § 71 odst. 1 písm. a) zákona o obcích.  

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i 

přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov v souladu s § 84 odst. 2 písm. k) zákona o obcích 

určuje, že pro výkon žádné z funkcí nebude člen zastupitelstva obce uvolněn. 

 

Výsledek hlasování:    

 

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek 

 proti:  nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

 

Usnesení č. 3/1/2011 bylo schváleno. 

 
c) Určení způsobu volby starosty a místostarosty:  

Předsedající konstatoval, že nestanoví-li zastupitelstvo jinak, probíhá volba starosty 

a místostarosty veřejně hlasováním (zvednutím ruky). Změnu způsobu hlasování musí 

schválit zastupitelstvo. V případě tajné volby budou hlasy jednotlivými členy 

zastupitelstva odevzdány do připravené hlasovací urny, následně budou předsedajícím 

spočítány a případným členům zastupitelstva bude umožněno výsledek sčítání 

zkontrolovat. Předsedající vyzval členy zastupitelstva k přednesení návrhů na změnu 

způsobu hlasování. Žádné návrhy nebyly podány. 

Předsedající dále upozornil, že nejdříve bude volen starosta a po jeho zvolení, 

případně po nezvolení žádného kandidáta bude přistoupeno k volbě místostarosty. 

O jednotlivých kandidátech bude hlasováno v pořadí, v jakém byli navrženi, přičemž 

po platném zvolení konkrétního kandidáta již nebude v hlasování pokračováno.  

 

 

Navrhování kandidátů na funkci starosty a volba starosty: 

 
d) Volba starosty:  

Předsedající vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci starosty. Byly 

podány následující návrhy: Člen zastupitelstva Jan Turek navrhl zvolit do funkce 

starosty Františka Boučka.  

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. Předsedající dal o tomto návrhu 

hlasovat: 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov v souladu s § 84 odst. 2 písm. m) zákona o obcích volí 

starostou obce Mochov Františka Boučka. 

 

Výsledek hlasování:    

 

pro:  Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek 

 proti:  nikdo 

zdrželi se:  František Bouček 

 

Usnesení č. 4/1/2022 bylo schváleno. 

Po zvolení starosty převzal starosta vedení zasedání (dále veden jako „předsedající“). 

 

  
Navrhování kandidátů na funkci místostarosty a volba místostarosty: 

 
e) Volba místostarosty:  

Předsedající vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci místostarosty. 

Byly podány následující návrhy:  

Člen zastupitelstva František Bouček navrhl zvolit do funkce místostarosty Jana 

Turka.  

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

Předsedající dal o tomto návrhu hlasovat: 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov v souladu s § 84 odst. 2 písm. m) zákona o obcích volí 

místostarostou obce Mochov Jana Turka. 

 

Výsledek hlasování:    

 

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková  

 proti:  nikdo  

zdrželi se:  Jan Turek, Pavlína Palmová 

 

Usnesení č. 5/1/2022 bylo schváleno. 

 

 
* * * 

 
Bod 4 – Zřízení finančního a kontrolního výboru 

a) Určení počtu členů finančního a kontrolního výboru: 

Předsedající úvodem tohoto bodu informoval o povinnosti zřídit finanční a kontrolní 

výbor (§ 117 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. l) zákona o obcích), neboť funkční období 

výborů předchozího zastupitelstva zaniklo spolu se zánikem původního zastupitelstva. 

Zastupitelstvo určuje počet členů výboru, který musí být lichý (§ 118 odst. 2 zákona 

o obcích), přičemž finanční a kontrolní výbor musí mít nejméně tři členy (§ 119 odst. 
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1 zákona o obcích). Členy výboru mohou být členové zastupitelstva i jiné osoby, 

pouze předsedou výboru může být jen člen zastupitelstva (§ 117 odst. 4 zákona 

o obcích). Členy kontrolního nebo finančního výboru nemůže být starosta, 

místostarosta, tajemník obecního úřadu ani osoby zabezpečující rozpočtové a účetní 

práce na obecním úřadu (§ 119 odst. 1 zákona o obcích). 

Předsedající navrhl, aby zastupitelstvo zřídilo finanční výbor a kontrolní výbor, 

přičemž každý z nich bude mít tři členy. Jiný návrh podán nebyl. Před hlasováním 

byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko sděleno nebylo. 

 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov zřizuje finanční výbor a kontrolní výbor. Oba 

výbory budou tříčlenné. 

 

Výsledek hlasování:    

 

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek 

 proti:  nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

 

Usnesení č. 6/1/2022 bylo schváleno. 

 

 
b) Volba předsedy finančního výboru:  

Předsedající vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci předsedy 

finančního výboru.  

Byly podány následující návrhy:  

Člen zastupitelstva František Bouček navrhl zvolit do funkce předsedy finančního 

výboru Jitku Frydrychovou.  

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov volí předsedou finančního výboru Jitku 

Frydrychovou. 

 

Výsledek hlasování:    

 

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jan Kerber, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek 

 proti:  nikdo 

zdrželi se:  Jitka Frydrychová 

 

Usnesení č. 7/1/2022 bylo schváleno. 
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c) Volba předsedy kontrolního výboru:  

Předsedající vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci předsedy 

kontrolního výboru. Byly podány následující návrhy: Člen zastupitelstva František 

Bouček navrhl zvolit do funkce předsedy kontrolního výboru Jana Rangla. Před 

hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov volí předsedou kontrolního výboru Jana Rangla. 

 

Výsledek hlasování:    

 

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jaroslava Tomišková, Jan Turek 

 proti:  nikdo 

zdrželi se:  Jan Rangl 

 

Usnesení č. 8/1/2022 bylo schváleno. 

 

 

d) Volba členů finančního výboru:  

Předsedající vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na členy finančního 

výboru. Byly podány následující návrhy:  

Člen zastupitelstva Jitka Frydrychová navrhla zvolit členem finančního výboru Jiřího 

Boumu.  

Člen zastupitelstva Jitka Frydrychová navrhla zvolit členem finančního výboru 

Pavlínu Palmovou.  

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov volí členem finančního výboru Jiřího Boumu. 

 

Výsledek hlasování:    

 

pro:  František Bouček, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš Kovář, 

Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek 

 proti:  nikdo 

zdrželi se:  Jiří Bouma 

 

Usnesení č. 9/1/2022 bylo schváleno. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov volí členem finančního výboru Pavlínu Palmovou. 

 

Výsledek hlasování:    

 

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek 

 proti:  nikdo 

zdrželi se:  Pavlína Palmová 

 

Usnesení č. 10/1/2022 bylo schváleno. 

 

 

 

e) Volba členů kontrolního výboru:  

Předsedající vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na členy kontrolního 

výboru. Byly podány následující návrhy:  

Člen zastupitelstva Jan Rangl navrhl zvolit členem kontrolního výboru Václava 

Ulrycha. 

Člen zastupitelstva Jan Rangl navrhl zvolit členem kontrolního výboru Rostislava 

Bažuka. 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov volí členem kontrolního výboru Václava Ulrycha. 

 

Výsledek hlasování:    

 

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek 

 proti:  nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

 

Usnesení č. 11/1/2022 bylo schváleno. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov volí členem kontrolního výboru Rostislava Bažuka. 

 

Výsledek hlasování:    

 

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek 

 proti:  nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

 

Usnesení č. 12/1/2022 bylo schváleno. 
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* * * 
 

Bod 5 – Zřízení kulturního a sociálního výboru 

a) Určení počtu členů kulturního a sociálního výboru: 

Předsedající navrhl zřídit kulturní a sociální výbor, jakožto iniciativní a poradní orgán 

obce. Navrhl, aby výbor byl pětičlenný a předmětem jeho činnosti bylo zejména:  

- Vítání občánků 

- Jubilea občanů 

- Setkávání seniorů a dalších občanů obce 

- Slavnosti obce 

- Pořádání výletů 

Jiný návrh podán nebyl. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i 

přítomným občanům sdělit své stanovisko.  

 

 

Diskuze:  

František Bouček – hovořil jsem nezávazně s Janem Kerberem a bylo 

uvažováno o navržení členství paní A.B. z kandidátky „Kandidáti pro 

 Mochov – Sdružení nezávislých kandidátů“. Nicméně, myslím si, že výbor 

pracuje ve složení, v jakém je, naprosto perfektně. A také připomínám, že tomu 

není tak dávno, co chtělo sdružení „Kandidáti pro Mochov – Sdružení 

nezávislých kandidátů“ tento výbor zrušit. Pokud bude chtít paní A.B. jakkoli 

pomoci, členky výboru budou určitě rády a uvítají to. Opakuji stále dokola, že 

pokud chce někdo pomáhat, nemusí být zastupitel ani člen některého z výborů.  

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov zřizuje kulturní a sociální výbor. Výbor bude 

pětičlenný. Předmětem jeho činnosti bude zejména: 

- Vítání občánků 

- Jubilea občanů 

- Setkávání seniorů a dalších občanů obce 

- Slavnosti obce 

- Pořádání výletů 

 

 

Výsledek hlasování:    

 

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek 

 proti:  nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

 

Usnesení č. 13/1/2022 bylo schváleno. 
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b) Volba předsedy kulturního a sociálního výboru:  

Předsedající vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci předsedy 

kulturního a sociálního výboru. Byly podány následující návrhy: Člen zastupitelstva 

František Bouček navrhl zvolit do funkce předsedy kulturního a sociálního výboru 

Jaroslavu Tomiškovou. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným 

občanům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov volí předsedou kulturního a sociálního výboru 

Jaroslavu Tomiškovou 

 

Výsledek hlasování:    

 

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek 

 proti:  nikdo 

zdrželi se:  Jaroslava Tomišková 

 

Usnesení č. 14/1/2022 bylo schváleno. 

 

 

c) Volba členů kulturního a sociálního výboru:  

Předsedající vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na členy kulturního a 

sociálního výboru. Byly podány následující návrhy:  

Člen zastupitelstva Jaroslava Tomišková navrhla zvolit členem kulturního a sociálního 

výboru Jitku Frydrychovou.  

Člen zastupitelstva Jaroslava Tomišková navrhla zvolit členem kulturního a sociálního 

výboru Petru Hejnovou.  

Člen zastupitelstva Jaroslava Tomišková navrhla zvolit členem kulturního a sociálního 

výboru Zdeňku Ulrychovou.  

Člen zastupitelstva Jaroslava Tomišková navrhla zvolit členem kulturního a sociálního 

výboru Martu Žemberovou.  

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko.  

 

Diskuze:  

Jan Kerber – vyjádřil zájem o práci s dětmi i mládeží a jejich vzdělávání. Má 

připraveno několik projektů. Sdělil obavy z toho, že pokud nebude mít 

sdružení „Kandidáti pro Mochov – Sdružení nezávislých kandidátů“ ve výboru 

zastoupení, nebude mu výbor vycházet v těchto aktivitách vstříc.  

František Bouček – nic z těchto aktivit není potřeba filtrovat, přes kterýkoli 

výbor. Není tomu tak a nikdy nebylo ani v ostatních případech. V obci nám 

funguje několik kroužků a nemusí k tomu být souhlas např. kulturního výboru. 

Proč taky. Stačí přijít a říct, mám tenhle a tenhle nápad, potřebuji k němu tohle 

a támhleto. Sedneme si, probereme možnosti a vždy se najde řešení. Prostory 

k zájmovým kroužkům máme k dispozici.  
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Před hlasováním o návrhu usnesení uplatnila Pavlína Palmová protinávrh  

 

Návrh usnesení: 

Navrhuji jako člena kulturního a sociálního výboru Adélu Burianovou 

 

Výsledek hlasování:    

 

pro:  Jan Kerber, Pavlína Palmová  

 proti: Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jaroslava Tomišková, Jan 

Turek  

 zdrželi se: František Bouček, Jan Rangl 

 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov volí členem kulturního a sociálního výboru Jitku 

Frydrychovou. 

 

Výsledek hlasování:    

 

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jan Kerber, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek 

 proti:  nikdo 

zdrželi se:  Jitka Frydrychová 

 

Usnesení č. 15/1/2022 bylo schváleno. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov volí členem kulturního a sociálního výboru Petru 

Hejnovou. 

 

Výsledek hlasování:    

 

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek 

 proti:  nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

 

Usnesení č. 16/1/2022 bylo schváleno. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov volí členem kulturního a sociálního výboru Zdeňku 

Ulrychovou. 

 

Výsledek hlasování:    

 

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek 

 proti:  nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

 

Usnesení č. 17/1/2022 bylo schváleno. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov volí členem kulturního a sociálního výboru Martu 

Žemberovou. 

 

Výsledek hlasování:    

 

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek 

 proti:  nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

 

Usnesení č. 18/1/2022 bylo schváleno. 

 

 

* * * 
 

Bod 6 – Rozhodnutí o měsíčních odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů 

zastupitelstva (§ 72 odst. 2 zákona o obcích) 

Předsedající seznámil přítomné se skutečností, že členům zastupitelstva obce, kteří 

nejsou pro výkon své funkce dlouhodobě uvolněni, je možno poskytovat za výkon 

funkce měsíční odměnu a to v souladu s platnými právními předpisy, konkrétně 

nařízením vlády č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních 

samosprávných celků, v platném znění. O výši měsíční odměny a data, od kdy bude 

poskytována, musí rozhodnout zastupitelstvo obce.  

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov v souladu s § 72 odst. 2, § 74 odst. 3 a § 84 odst. 2 

písm. n) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších 

předpisů stanoví měsíční odměny za výkon funkce neuvolněného starosty obce, 

neuvolněného místostarosty obce, neuvolněných předsedů a členů výborů nebo 

komisí a neuvolněných členů zastupitelstva obce bez dalších funkcí dle přílohy 

k nařízení vlády č. 318/2017 Sb., v platném znění takto:  
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Funkce 
Měsíční odměna celkem 

(v Kč) 

starosta obce 36.112 

místostarosta obce 32.501 

předseda výboru nebo komise 3.611 

člen výboru nebo komise 3.010 

člen zastupitelstva obce bez dalších funkcí 1.805 

 
  

Odměna za výkon funkce starosty obce a místostarosty obce bude poskytována 

měsíčně ode dne zvolení do funkce (starosty obce nebo místostarosty obce). 

Odměna za výkon funkce předsedů a členů výborů zastupitelstva obce, předsedů 

a členů komisí rady obce (starosty) bude poskytována měsíčně ode dne zvolení 

(jmenování) do příslušné funkce.  

Odměna za výkon funkce člena zastupitelstva obce bude poskytována měsíčně 

ode dne přijetí tohoto usnesení a v případě nástupu náhradníka na uprázdněný 

mandát člena zastupitelstva obce bude odměna poskytována ode dne složení 

slibu. 

 

V případě souběhu výkonu více funkcí neuvolněných členů zastupitelstva obce se 

stanovuje odměna neuvolněnému členovi zastupitelstva obce, který vykonává 

funkci starosty nebo místostarosty, poskytne pouze za výkon funkce, za niž podle 

rozhodnutí zastupitelstva náleží nejvyšší odměna.  

Ostatním neuvolněným členům zastupitelstva obce se stanovuje odměna jako 

souhrn odměn za výkon funkcí předsedy výboru nebo komise, člena výboru nebo 

komise, či člena dalšího výboru nebo komise. 

Do souhrnné odměny jsou zahrnuty vždy maximálně 3 odměny za funkce 

s nejvyšší odměnou schválenou zastupitelstvem obce. 

Do tohoto honorovaného souběhu nesmí být započítáván výkon funkce člena 

zastupitelstva (míněn je výkon funkce člena zastupitelstva obce bez dalších 

funkcí).   

 

Předsedající přednesl návrh usnesení. Jiné návrhy nebyly vzneseny, proto bylo 

přistoupeno k hlasování. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i 

přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno nebylo. 

 

Výsledek hlasování:    

 

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek 

 proti:  nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

 

Usnesení č. 19/1/2022 bylo schváleno. 

 

* * * 
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Bod 7 – Rozhodnutí o peněžitých plněních poskytovaných fyzickým osobám, 

které nejsou členy zastupitelstva obce, za výkon funkce členů výborů 

Předsedající seznámil přítomné se skutečností, že zastupitelstvo obce rozhoduje o 

peněžitých plněních poskytovaných fyzickým osobám, které nejsou členy 

zastupitelstva obce, za výkon funkce členů výborů.  

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov v souladu s § 84 odst. 2 písm. v) zákona č. 128/2000 Sb., 

o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů rozhoduje o peněžitých 

plněních poskytovaných fyzickým osobám, které nejsou členy zastupitelstva obce, za 

výkon funkce členů výborů takto: 

  

Funkce 
Měsíční odměna celkem 

(v Kč) 

člen výboru – fyzická osoba, která není 

členem zastupitelstva obce 

 

1.200 

 

 Odměna za výkon funkce členů výborů zastupitelstva obce fyzickým osobám, které nejsou 

členy zastupitelstva obce bude poskytována měsíčně ode dne zvolení do příslušné funkce.  

 

 

Výsledek hlasování:    

 

pro:  František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek 

 proti:  nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

 

Usnesení č. 20/1/2022 bylo schváleno. 
 

 

 

* * * 

 

Bod 8 – Diskuze 

 

František Bouček – měl bych pár dotazů ohledně předvolebních hesel a letáčků sdružení 

„Kandidáti pro Mochov – Sdružení nezávislých kandidátů“, jehož leaderem byla a je paní Ing. 

Palmová.  

Na předvolebních letáčcích tohoto sdružení, byl použit znak obce. Použití znaku obce podléhá 

předchozímu souhlasu obce. Udivuje mě, že paní Ing. Palmová, která je, již 4 roky 

zastupitelkou o tomto neinformovala tvůrce tohoto letáku. Pokud vím, použití znaku obce se 

řešilo i v souvislosti s mochovským králičím hopem, jehož byla Ing. Palmová iniciátorkou. 

Upozorňuji, že není problém s použitím znaku obce, ale je potřeba vždy předem domluvit 

podmínky. 

František Bouček – dále by mě zajímalo, kdo rozhodl o vyvěšení „předvolebních cedulí“ 

s útržky volebního programu „Kandidáti pro Mochov – Sdružení nezávislých kandidátů“ na 
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veřejném prostranství obce? Pokud si dobře pamatuji, sama paní Ing. Palmová hlasovala pro 

přijetí vyhlášky, která takovéto počínání upravuje a zpoplatňuje. Domnívám se, že za toto je 

zodpovědná paní Ing. Palmová, která o vyvěšení věděla. Příště opět není problém, ale znovu 

opakuji, že je potřeba dodržovat základní pravidla.   
 

Pavlína Palmová – věděla jsem, že se budou cedule vyvěšovat, ale nevěděla jsem kam. 

Jan Kerber – tyto dvě akce jdou za mnou. O tom, že je třeba žádat o použití znaku obce, jsem 

nevěděl. Stejně tak jsem nevěděl o vyhlášce obce o užívání veřejného prostranství, což mě 

samozřejmě neomlouvá.  
 

František Bouček – jen jsem chtěl, aby toto zaznělo. Ani s jedním není problém a nebudeme 

to dále řešit. 
 

František Bouček – na facebookových stránkách sdružení „Kandidáti pro Mochov – Sdružení 

nezávislých kandidátů“ se objevil včera tj. 18. 10. 2022 tento text, cituji „Na tuto středu je 

naplánováno ustavující zasedání nového zastupitelstva. Náš návrh je 2 výbory ze zákona, i pro 

2 další by bylo práce dost. Uvidíme.“ Tento text, zde mám vytištěný k dispozici. Píšete zde 

„náš návrh“, kde je tento Váš návrh? Žádný jsem neviděl ani nedostal. Někdo z vašeho 

sdružení navrhoval 2 výbory ze zákona? Zajímalo by mě, kdo tyto facebookové stránky 

spravuje a kdo tam příspěvky vkládá? Domnívám se, že pokud tam kdokoli vloží příspěvek, 

měl by si za ním také stát a neměl by se stydět ho i podepsat.  
 

Sdružení „Kandidáti pro Mochov – Sdružení nezávislých kandidátů“ – na dotazy ohledně 

facebookových stránek, předložení návrhu o zřízení výborů a vkládání příspěvků nikdo 

nereagoval a otázky nebyly zodpovězeny. 

 

František Bouček – mám zde ještě k dispozici vytisknuté „Ohlédnutí zpět za končícím 

volebním obdobím 2018 – 2022 – aneb „Co se podařilo“ (čerpáno ze sociální sítě 

„Kandidáti pro Mochov – Sdružení nezávislých kandidátů“). Mám pár otázek. Pod tímto 

ohlédnutím je podepsána paní Ing. Palmová, Milan Kocian a Jaroslav Vybíral. Opět budu 

směřovat dotazy k paní Ing. Palmové a budu rád, pokud mi na ně odpoví. 

V úvodu je napsáno „Zde uvádíme příklady naší práce“. První bod na tomto letáčku zní: 

- Zasazujeme se o revitalizaci náměstí, zeleně, rybníků – podařilo se získat dotaci na 

obecní zeleň a je rozpracovaná dotace na vznik obecního rybníka. 

František Bouček – má otázka zní, jak konkrétně, jste se zasadili o revitalizaci náměstí? 
 

Pavlína Palmová – zkonstatovala, že sdružení na Facebooku zveřejnilo fotky. Dále uvedla, že 

4 roky se nic nedělo a teprve čtvrtý rok, po zveřejnění fotek, se konečně začalo něco dělat. 
 

František Bouček – opravu zastávky, jsme měli v programu, již v minulém volebním období. 

Dokonce jsem říkal, že se stydím za to, že oprava ještě není provedena. Ale byly zde další 

neodkladné záležitosti, které měly větší prioritu např. rekonstrukce školy.  
 

František Bouček – máte rozpracovanou dotaci na rybník, jak píšete v letáčku? 

Pavlína Palmová – sdělila, že v říjnu bude vyhlašován dotační titul a na dotaci pracuje. 

František Bouček – pokud vím, diskuze ohledně rybníka byla ukončena 20. 12. 2021 s tím, že 

při zjištěné technické náročnosti stavby a současných podmínkách dotací není reálné výstavbu 

rybníka realizovat. Bavili jsme se o tom, že mokřady pro nás nejsou zajímavé. Také bylo 

řečeno, že při hloubení rybníka se mohou vyskytnout problémy, což může razantně zvýšit 

náklady na výstavbu. Opět cituji ze zápisu ze zasedání, mám ho zde k nahlédnutí.  
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František Bouček – další bod z letáčku 

- Navrhovali jsme výstavbu cyklostezky do Čelákovic a Nehvizd – starosta a jeho 

zastupitelé byli proti. 

František Bouček – co jste navrhovali za cyklostezku? Co myslíte tím, že starosta a jeho 

zastupitelé byli proti? O Cyklostezce do Nehvizd, jsem jako první začal mluvit já. Pamatujete 

si to? Mluvilo se i o podrobnostech, kudy by mohla vést. Podél dálnice.  
 

Pavlína Palmová – sdělila, že si tyto informace pamatuje. Dále konstatovala, že sdružení 

„Kandidáti pro Mochov – Sdružení nezávislých kandidátů“ chtělo navrhnout revizi 

cyklostezek, protože cyklostezka okolo silnice do Čelákovic nebude schválená. 
 

František Bouček – cyklostezka do Čelákovic, je povolená ve stupni DUSP. Mnohokrát to 

bylo zmiňováno.  

 

František Bouček – další bod z letáčku 

- Navrhovali jsme postavit novou a kapacitně dostačující školu – starosta si prosadil 

nákladnou rekonstrukci staré školy provázenou problémy a s „dodatečnými“ 

úkony za další zbytečné částky. 

František Bouček – Podařilo se sehnat dotaci, bez té by se rekonstrukce nikdy nepovedla. 

Vaše sdružení 4 roky negovalo jakékoli snahy o rekonstrukci, nic jste pro školu neudělali. 

Také bylo štěstí, že se nám naskytla možnost přestěhovat komplet celou školu včetně 

pedagogů a dětí do vedlejších Nehvizd. Netušíte, co to bylo za logistický problém. A ani 

netušíte, co by znamenalo, kdyby se děti musely rozmístit do okolních škol. Pak by se jich 

nevrátila ani polovina. Vaše nechutné poznámky na Facebooku o tom, že si stavím dům, když 

se staví škola, jsou už všeobecně známé. 
 

Pavlína Palmová – bez reakce. 

  

František Bouček – další bod z letáčku 

- Opětovně jsme navrhovali pořizování záznamů ze zasedání a rozhodování 

zastupitelstva pro zlepšení transparentnosti a komunikaci k občanům – zamítnuto 

„vládnoucími“ zastupiteli. 

František Bouček – ano, toto jste navrhovali. Možná je pro Vás dobře, že nebylo 

odsouhlaseno. Běžně se Vám stává, že zde něco zazní a Vy to zapomenete. Také Vaše 

předkládané body, jsou často zmatené a nesrozumitelné. Myslím si, že zasedání zastupitelstva 

včetně rozhodování, jsou dostatečně transparentní.  
 

Pavlína Palmová – bez reakce. 

 

František Bouček – další bod z letáčku 

- Prosadili jsme znovu osazení zákazovými značkami silnice při vjezdu do obce, 

navrhovali jsme snížení rychlosti v obci na 40 km/h. 

František Bouček – vy jste prosadili znovu osazení zákazovými značkami silnice při vjezdu 

do obce? 
 

Pavlína Palmová – konstatovala, že toto zařídil bývalý zastupitel pan M. K. 

František Bouček – není tomu tak. Zařídila to obec. Pan M. K. ani neví, co znamenají některé 

dodatkové tabulky umístěné pod dopravními značkami. Tyto dodatkové tabulky zpřesňují a 

doplňují význam dopravní značky.   
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František Bouček – další bod z letáčku 

- Založili jsme stránky na Facebook a Instagram pro sdílení informací od našeho 

sdružení se spoluobčany. 

František Bouček – ano to je pravda. Odtud pochází i tento pamflet, ze kterého předčítám. 
 

Pavlína Palmová – bez reakce. 

 

František Bouček – další bod z letáčku 

- Navrhovali jsme intenzivní péči a komunikaci se seniory z obce, zejména v těžké 

době Covid-19, zajistili jsme ochranné pomůcky. 

František Bouček – Jakou konkrétní intenzivní péči a komunikaci se seniory jste navrhovali? 
 

Pavlína Palmová – konstatovala, že navrhovala, aby strážník obcházel staré lidi a kontroloval, 

zda jsou v pořádku. Dále sdělila, že bývalý zastupitel pan J. V. zajistil dodání roušek. 
 

Pavlína Justová – poznamenala, že v době Covid-19, byli všichni zastupitelé požádáni o 

roznos dezinfekce a dalších ochranných pomůcek. Ze sdružení „Kandidáti pro Mochov – 

Sdružení nezávislých kandidátů“ se nezúčastnil nikdo. Dezinfekci a ochranné pomůcky, 

roznášeli pracovníci obecního úřadu, ostatní zastupitelé, strážník a dobrovolníci z řad občanů. 

Dále byl seniorům zajištěn přísun léků a jídla včetně drobných nákupů. Toto vše opět bez 

účasti sdružení „Kandidáti pro Mochov – Sdružení nezávislých kandidátů“.  
 

Pavlína Palmová – bez reakce. 

 

František Bouček – další bod z letáčku 

- Navrhovali jsme změnu územního plánu pro možnost řízené výstavby rodinných 

domů pro mladé rodiny v obci – zamítnuto „vládnoucími“ zastupiteli. 

František Bouček – toto téma bylo řešeno mnohokrát. Zopakuji. Obec nemá ve svém 

vlastnictví pozemky, na kterých by se dalo stavět. Dalším důvodem bylo to, že nechceme 

dopadnout tak, jako okolní obce, kde se staví na úkor všech a všeho. 
 

Pavlína Palmová – bez reakce. 

 

František Bouček – další bod z letáčku 

- Zajistili jsme podporu revitalizace kostela sv. Bartoloměje a okolí. 

František Bouček – opakuji, tak jak jsem zmiňoval na posledním zasedání, že neexistuje, aby 

obec dávala do oprav kostela více peněz ze svého rozpočtu, než dává fara.  

Co se týče zeleně kolem kostela, tak tu zajišťoval pan místostarosta Jan Turek. 
 

Pavlína Palmová – bez reakce. 

 

František Bouček – další bod z letáčku 

- Byli jsme proti megalomanskému řešení parkoviště v centru obce, navrhovali jsme 

jiné, levnější řešení parkování návštěvníků kostela. 

František Bouček – vaše návrhy levnějšího parkování spočívaly v tom, že lidé budou parkovat 

v jiných ulicích. Nerozumím slovu „megalomanský“, pod tímto pojmem si představím něco 

opravdu obrovského. Co se týká ulice Příčná, bylo vše provedeno po domluvě s majiteli 

nemovitostí v této ulici. Myslím si, že k jejich plné spokojenosti. Je tam klid, pořádek a 

konečně zde nikdo neparkuje na zeleni.  
 

Pavlína Palmová – pohovořila o tom, že projektová dokumentace obsahovala mnohem více 

parkovacích míst. Nyní je jich tam podstatně méně. 
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František Bouček – od začátku bylo řečeno, že i když se projektová dokumentace schválí, je 

možné provádět změny např. hýbat s počtem parkovacích míst, zvýšit procento zeleně atd.  

František Bouček – jaké jiné řešení, jste navrhovali? Parkování v jiných ulicích? Pokud vím, 

paní Ing. Z. J. hovořila o tom, že je spousta jiných míst k parkování. Byla požádána o 

předložení návrhů těchto míst. Tyto návrhy nebyly nikdy předloženy.  
 

Pavlína Palmová – bez reakce. 

 

František Bouček – další bod z letáčku 

- Navrhovali jsme v rámci úpravy autobusové zastávky zřízení veřejného WC, 

místnosti pro řidiče a s elektronickou informační tabulí. 

František Bouček – proč má být veřejné WC uprostřed obce a zrovna na autobusové zastávce? 

Nemyslím si, že když jde někdo na autobus z domova, tak nutně bude ještě před nástupem do 

autobusu potřebovat navštívit veřejné WC. Stejně tak, když kdokoli odněkud přijede. Za 5 

minut je doma a nepotřebuje navštěvovat veřejné WC. Veřejné WC, by se ale nyní mohlo 

vybudovat v ulici Příčná. Je tam nový chodník, dobrý přístup. Myslím ale, že by se to 

obyvatelům v této ulici nelíbilo. Případně přijdete s nápadem, aby se veřejné WC vybudovalo 

před domem někoho jiného? Také by se Vám asi nelíbilo, kdyby u Vás před domem bylo 

veřejné WC. Jak chcete toto WC provozovat? Víte, jak takováto WC smrdí, když tam někdo 

nepřetržitě neběhá s hadrem a neuklízí? Ono je hezké napsat jakýkoli nápad, ale dotáhnout ho 

do konce včetně jeho řešení, to už Vás nezajímá. Bavili jsme se zde o tom, že v tomto 

prostoru není voda, kanalizace, topení. Máte povědomí o tom, kolik by toto vše stálo? 

Argumentujete tím, že lidé, kteří jdou z hospody, chodí do parku. Myslíte si, že někdo, kdo 

půjde z hospody, půjde na veřejné WC, zaplatí poplatek a tam vykoná svou potřebu? 

František Bouček – co se týká elektronické informační tabule. Jen pro info, víte, že pořízení 

takovéto tabule se pohybuje cca ve výši 200 tisíc a výše?  
 

Pavlína Palmová – bez reakce. 

 

František Bouček – další bod z letáčku 

- V neposlední řadě jsme byli konstruktivní opozicí, která i přes osobní útoky za 

hranicí slušnosti od starosty a jeho blízkých, dokázala efektivně sledovat počínání 

starosty s obecním majetkem a v rámci možností se zasadit o dodržování pravidel, 

zákonů a morální úrovně a efektivnosti nakládání s obecními penězi. 

František Bouček – úplně nevím, jak se k tomuto postavit. Připadá Vám slušné, když někdo 

veřejně napadá mou osobu, že v době, kdy se staví škola, tak já si stavím barák? Případně, že 

jsem osočován, že si před barákem stavím parkoviště? Připadá Vám to slušné a morální? 

Nepřipadá Vám to, spíše jako lži? Já osobně, když proti komukoli mám jakoukoli výhradu, 

řeknu mu to do očí. Ano, umím se rozčílit a nejsem za toto své chování rád, ale jednám 

čestně.   

Tolik k Vašemu příspěvku na Facebooku. Jak podotkl pan Jan Kerber, udělejme tlustou čáru a 

pojďme začít s čistým stolem. S ohledem na všechny Vaše podpásovky, negace, polopravdy a 

lži, ke kterým jste se poslední 4 roky uchylovali, je to z mé strany ale poslední tlustá čára. 

Pokud budete pokračovat ve stejném duchu, jako doposud, nejsem ochoten s Vámi 

spolupracovat.  
 

Pavlína Palmová – bez reakce. 

 

Jan Turek – podal informace ohledně energií a seznámil zastupitele, jak bude postupováno ve 

školce a škole. Jsme ve spojení s Čelákovicemi ohledně společného nákupu plynu a elektřiny. 

Vzhledem k tomu, že máme zastropované ceny energií do konce roku 2022, nárůst spotových 

cen se nás nebude tolik dotýkat. Od ledna platí zastropování ceny vládou. 
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* * * 

 

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 18:50 hod. 

 

 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 

2) Listina prokazující složení slibu členů zastupitelstva obce 

3) Informace o konání ustavujícího zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 27. 10. 2022 

 

 

Zapisovatel: Jitka Frydrychová ……………………………………. 

 

 

Ověřovatelé:   Jiří Bouma  ……………………………………. 

   

  Jan Turek             ……………………………………. 

           

Starosta: František Bouček ……………………………………..  


